
 
4. seja sveta staršev dne 25. 04. 2018  
2a. točka: Poročilo predsednice sveta staršev o delu med sejama  
 
V obdobju po zadnji seji sveta staršev (14.2.2018) sem v vlogi predsednice sveta staršev 
opravila naslednje aktivnosti:  
1) sodelovala na sestankih z ravnateljem in pomočnicama ravnatelja glede aktualnih 

problematik na šoli.  

2) sodelovala na sejah Sveta šole OŠ Vič in ter v komisiji za izvedbo postopka za razpisa 
prostega delovnega mesta ravnatelja OŠ Vič. 

3) Izvedla 1. dopisno sejo sveta staršev OŠ Vič.   

4) Sodelovala na sestanku s predstavniki Aktiva svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol. 
Na slednjem smo se pogovarjali o nadaljnjem delu Aktiva ter njegovi vlogi v ZASSS. V 
soboto, 7.4.2018 je bil Posvet in 9. redna Skupščina ZASSS v Polici pri Grosupljem, 
katerega pa se zaradi zadržanosti žal nisem udeležila.   

5) Pripravila se na sejo sveta staršev (poziv članom sveta staršev za posredovanje 
pobud/vprašanj, zbiranje in ureditev slednjih, posredovanje ravnatelju, usklajevalni 
sestanek z ravnateljem, urejanje gradiv za sejo in posredovanje gradiv članom sveta 
staršev in ostalim vabljenim).  

 
 
Pripravila: Leonida Rijavec Rožanc  
 

PREDLOG SKLEPA:  
SKLEP 20180425-2: Sveta staršev se je seznanil s poročilom predsednice Sveta 
staršev o aktivnostih med zadnjima sejama, poročilom predstavnikov staršev v 
svetu šole, poročilom predsednika UO ŠS OŠ Vič ter poročilom ravnatelja OŠ 
Vič.  


